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Zápis z jednání Konference Českého nohejbalového svazu
konané dne 24.3.2007 ve Sportovním centru Nymburk

Jednání zahájil v 10,15 hodin prezident ČNS Gerhard Knop a předal slovo 
Martinu Frélichovi, který na konferenci přivítal  ředitele Sportovního centra 
Nymburk a člena VV ČNS Kamila Kleníka,  a dále pak Lubora Chvalovského, 
bývalého předsedu ČNS. 
Podle sdělení Dalibora Nováčka bylo na konferenci zaprezentováno celkem 21 
delegátů, což vzhledem k počtu pozvaných (44 delegátů) činí 47,7%. Dle Stanov 
ČNS, kapitola 4. Orgány ČNS, podkapitola 4.4. Konference, odstavec 4.4.3, 
písmeno b) je konference usnášeníschopná, protože je přítomna 1/3 pozvaných 
delegátů. Dále již bylo postupováno dle navrženého programu.

1. Jednací řád konference, který byl předložen v písemných podkladech, byl  
schválen jednomyslně.

2. Volba orgánů konference: moderátor –Martin Frélich, organizační komise 
– Dalibor Nováček, zapisovatelka Ljuba Straková a ověřovatel Jan 
Kantner (oba TJ Avia Čakovice).

S návrhem doplnit program jednání konference vystoupil Michal Janeba (TJ 
Sokol SDS Exmost Modřice) – a to o bod Rozpis soutěží 2007. Návrh schválen, 
jeden delegát se zdržel hlasování. Bod zařazen do programu pod číslem 5.
O změnu délky diskusního příspěvku požádal Vít Zgarba (NC Climax Vsetín), a 
to z 2 na 20 minut k bodu č.4 FIFTA a role ČNS v ní. Schváleno.
Poté byl program konference jednohlasně odsouhlasen.

1. Zpráva o činnosti a hospodaření 2006-2007 – přednesl Vlastimil Pabián, 
hospodář ČNS (písemné podklady obdrželi delegáti s pozvánkou). Se 
Zprávou Dozorčí rady VV ČNS vystoupil její předseda Jan Řehák. 
V jejím závěru sdělil plénu, že k 31.3.2007 rezignuje na svou funkci.

Diskuse k Hospodaření ČNS 2006
Michal Janeba – dotaz: Jak je dotována mládež? Odpověděl Vlastimil Pabián –
státní dotace na talentovanou mládež lze užít účelově pouze na akce související 
s reprezentací ČR,  doplnil Martin Maršálek – na členy ČOS (v nohejbalových 
soutěžích cca 1500 hráčů) nedostává ČNS žádnou dotaci (nejsou vykazováni 
v územní statistice ČSTV).

Vít Zgarba – dotaz na důvody rezignace Jana Řeháka na funkci v DR. Gerhard 
Knop seznámil přítomné s dopisem Jana Řeháka, kde jsou důvody uvedeny.

Milan Kosek (KNS Praha) – dotaz na stav peněz na účtu ČNS, odpověděl 
V.Pabián – na běžném účtu 1 200 000 Kč, na termínovaném účtu 500 000 Kč.

Potůček (ONS) – nedostatečná informovanost okresních svazů  při absenci 
internetu. Pabián – veškeré materiály budou v takovém případě zasílány poštou.
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Potůček (ONS) – dotaz na dotaci pro rok 2006 ve výši 1500 Kč (na svaz došla 
až v lednu 2007), odpověděl Jan Řehák – dotace, která slouží k úhradě 
poštovného, telefon.poplatků apod. byla zaslána na KNS až po obdržení 
výsledkových listin, poté dělena na ONS. Doplnil Pabián – nově dotace ve výši 
150 Kč na jedno družstvo, pokud toto zdárně dokončí soutěž, Knop – upřesnil, 
že tato dotace bude zaslána do 30ti dnů po zaslání výsledkových listin ze strany 
KNS. Dalibor Nováček doplnil informaci o přidělování dotací (ČSTV).

Knop – informace o zrušení skladu sportovních potřeb na Strahově a jeho 
přesunutí do Sportovního centra Nymburk (zbytečně vyhozené peníze za 
pronájem prostor)

Milan Kosek – nebyla předložena Bilance a Výkaz zisku a ztrát (účetní závěrka 
za rok 2006). Reagoval Knop – výkonnému výboru to neukládají žádné 
předpisy, s výsledkem hospodaření seznámil delegáty ve své zprávě hospodář 
Vlastimil Pabián. 
Návrh Martina Frélicha, že oba výše uvedené dokumenty budou přílohou 
zápisu z konference, byl delegáty jednohlasně schválen.

Usnesení :
Konference schvaluje Zprávu o činnosti a hospodaření 2006-7.

          Konference bere na vědomí zprávu Dozorčí rady VV ČNS.

Návrh rozpočtu ČNS na rok 2007 – přednesl Vlastimil Pabián (komentář 
k rozpočtu předložen písemně), Gerhard Knop doplnil informace o probíhajícím 
jednání o prodeji sportovního areálu Hovorčovická

Diskuse k návrhu rozpočtu ČNS 2007
Radomír Kleiner (TJ Útěchov Brno) – dotaz ke startovnému, odpověděli Knop 
a Pabián
Škoda (předseda Komise rozhodčích) – příspěvky krajům na školení, Knop –
kraj musí dát VV ČNS včas informaci o plánovaném školení

           Usnesení: Konference schvaluje rozpočet ČNS na rok 2007

2. FIFTA a role ČNS v ní
Úvod Gerhard Knop, poté předal slovo Kamilu Kleníkovi, předsedovi komise 
pro reprezentaci. Shrnutí situace v tomto orgánu - FIFTA není v současné době 
schopna řídit mezinárodní akce, natož na ně sehnat potřebné finance – ostuda!
Martin Frélich – VV ČNS navrhuje Kamila Kleníka do funkce prezidenta 
FIFTY (kongres se bude konat 31.3.2007 v Cavtatu - Chorvatsko).
Vít Zgarba – vystoupení s projekcí, informace o jednání  FIFTY v Rumunsku 
(Oradea) 2006, chybné vystupování ing.Vlastimila Stehlíka na této konferenci. 
Opožděná zpráva z konference FIFTA (vydána s dvouměsíčním zpožděním), 
dodnes není k dispozici zápis z tohoto jednání. V návaznosti na zprávu 
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prezentován komplexní rozbor situace ve FIFTA ve vztahu k ČNS. Kritika, že 
nebyl podán oficiální návrh VV ČNS k otázce disciplín FIFTA.
V závěru svého vystoupení Zgarba navrhl za a) stáhnout kandidaturu Kleníka 
na post prezidenta FIFTY a za b) uložit Dozorčí radě, aby zkoumala, zda jsou
návrhy VV ČNS na kongres FIFTY v souladu s usnesením VH ČNS.

Knop – není pravda, že ČR neprosazovala dvoudopadová pravidla, ale byla 
přehlasována (5:3, přičemž třeba byla 2/3 většina)
Kleník – reagoval na vystoupení Víta Zgarby s tím, že musíme nejprve získat 
důvěru ostatních členů FIFTY a pak teprve prosadíme „naše“ pravidla
Jiří Šmejkal (jako host) – požádal delegáty, aby podpořili Kamila Kleníka, 
protože za rok působení u reprezentace získal důvěru a sjednotil názory hráčů 
ostatních zemí včetně Slovenska, mohlo by se táhnout za jeden provaz proti 
některým funkcionářům zahraničních týmů (Švýcarsko, Francie), kteří bojkotují 
rozvoj evropského i světového nohejbalu.
Zgarba -  návrh, aby každá země pořádala akce podle svých pravidel
Hlavatý – doporučil přítomným hlasovat pro Kleníka
Janeba – podpoří Kleníka, kritika VV ČNS, že porušil usnesení VH tím, že včas 
neodeslal návrh, aby muži hrály mezinárodně na dva dopady
Chvalovský – informoval plénum, že Francie navrhuje vytvořit 6ti člennou 
skupinu (v rámci FIFTA), která rozhodne o pravidlech a země, které se 
nepodřídí, budou vyloučeny. Současně FIFTA navrhuje ustavení dalšího orgánu 
UEFTA, což je podle jeho názoru naprosto zbytečné a spíš to nohejbalové 
asociaci uškodí než pomůže. Naši delegáti na kongres FIFTA musí dostat přesné 
pokyny, jak postupovat
Kopecký Vít – nohejbalovou veřejnost ani tak moc nezajímá, na kolik dopadů 
se hraje, spíš to, jestli je nohejbal taky v televizi
Martin Maršálek – chceme dostat akce do médií, šanci mají mezinárodní akce
Heřmánek – konat mezinárodní akce na jeden dopad, ale nedotovat je finančně 
ze strany VV ČNS, aby bylo dodrženo usnesení VH ČNS nepodporovat 
jednodopadový nohejbal
Hlasování konference FIFTA a ČNS
 Hlasování konference: Kdo je pro vznik UEFTA?  100% delegátů proti.
 Vysílat reprezentaci na akce v  ČR na jeden dopad?
                                      ANO (17 pro, 2 proti, 2 se zdrželi hlasování)
Vysílat reprezentaci do zahraničí na akce s jedním dopadem?

                                     ANO (20 pro, 1 se zdržel hlasování)
 Připravovat restrikci za účast na jednodopadových akcích?
                                      NE (21 delegátů proti)
Chce se ČNS ucházet o pozici prezidenta FIFTA,  pokud  nebudou schválena 
dvoudopadová pravidla?                     ANO (17 pro, 4 se zdrželi hlasování) 
Podpořit kandidaturu Kamila Kleníka na post prezidenta FIFTA?

                           ANO (20 pro,1 proti)
Podpořit změnu pravidel pro juniory a ženy?       ANO (19 pro, 2 se zdrželi)  
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Odmítne ČNS pořadatelství MS 2008 z důvodu jednodopadových pravidel?
        NE (4 pro, 15 proti, 2 se zdrželi hlasování)

Zástupce ČR ve FIFTA bude primárně prosazovat pořádání MS na dva 
dopady?                         ANO (18 pro, 2 proti, 1 se zdržel)    
Podpořit zrušení cross-double?                          NE (7 pro, 7 proti, 7 se zdrželo)
Podpořit zkrácení hřiště dvojic na hřiště jednotlivců?                   NE (21 proti)
Stáhnout všechny návrhy, které nejsou podpořeny konferencí ČNS? 

                            ANO (21 pro)
Dozorčí rada prozkoumá rozhodnutí VV ČNS o návrhu pravidel na FIFTA?
                                        NE (4 pro, 2 proti, 15 se zdrželo hlasování)
Bude delegátem na kongres FIFTA za VV ČNS Martin Frélich?
                                        ANO (21 pro)
Podpoří ČR na kongresu návrhy Slovenska na 5 disciplín?       
                                       ANO (15 pro, 6 se zdrželo hlasování)

3. Rozpis soutěží ČNS 2007
Michal Janeba (Modřice) – nespokojenost s Rozpisem dlouhodobých i 
jednorázových soutěží pro letošní rok, mnoho novinek, které nebyly projednány 
se zástupci oddílů, kolize termínů soutěží dospělých a dorostu 
Martin Maršálek – hodně zajíců, ale málo lovců, nutno upřednostnit soutěže 
dospělých
Knop – dění se centralizuje do několika oddílů, problém s počtem hráčů pro 
jednotlivá družstva, neexistuje šance, aby se termíny nepřekrývaly, ČNS řídí 
příliš mnoho soutěží (Extraliga, 1.liga, 2.liga), rozpis nejde jinak udělat
Vladimír Hlavatý – nesouhlasí s Martinem Maršálkem, jde hlavně o výchovu 
mládeže
Michal Janeba – mladí „vyrostou“, pokud budou startovat také kromě 
v soutěžích dorostu v družstvech dospělých (1. a 2.liga)
Knop – vidí řešení v tom, že by 2.ligu řídili kraje, ale brání tomu nedostatek 
funkcionářů, problém jak na krajích, tak v komisích VV ČNS (specielně STK!)
Michal Janeba – hrací dny pro dospělé sobota, pro dorost neděle
Potůček – ohradil se proti řešení těchto problému na konferenci ČNS, doporučil 
svolat jednání vedoucích ligových oddílů a nezdržovat průběh konference
Michal Janeba – trval na svém a na změně Rozpisu pro rok 2007 (sporné body: 
herní prostor, třetí set od stavu 5:5, „dokládání“ mládeže, startovné pro sokolské 
oddíly, možnost startu hráčů z nižších soutěží na M-ČR)
Jan Kantner – kolize termínů utkání mužů a žen (hrací den sobota), když 
soupeř nesouhlasí, nelze přeložit -  problém se zázemím pro 4 týmy
Knop – Rozpis se v žádném případě měnit nebude, návrhy z ligových oddílů 
byly akceptovány v dodatcích č.1 a 2, které jsou součástí rozpisu. Schůzky 
vedoucích družstev se v minulosti svolávaly, ale byla na nich velmi slabá účast. 
VV ČNS je kompetentní rozhodovat o změnách, pokud s tím členská základna 
nesouhlasí, ať změní Stanovy ČNS. Bylo dost prostoru pro změnu specifikace 
utkání. 
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Vladimír Hlavatý – hodnocení krajů při vyplňování tiskopisů s výsledky 
soutěží (l.místo Středočeský, 2.místo Ústecký, 3.Karlovarský)
Karel Jonák – návrh na školení sekretářů KNS
Potůček  - návrh na zavedení registračních průkazů hráčů nohejbalu, dotaz na 
start Čelákovic v 1.lize 
Martin Maršálek – na konferenci ČNS nebyl návrh na vydání registračních 
průkazů delegáty schválen
Knop – odpověděl na dotazy, k tématice převodů soutěží je zpracováván 
výklad, který bude dán do oddílů k projednání 
Potůček – kraje by potřebovaly dostávat dřív termínový kalendář kvůli 
termínovým kolizím
Kočiš – proč termín ukončení krajských soutěží do 9.9.?
Knop – přihlášky do kvalifikace pro 2.ligu – do 15.9.2007
Vladimír Hlavatý – hledat funkcionáře do komisí na internetu (stránky ZZZZ),
všichni tam všemu rozumějí, mohli by pomoci v komisích!
Knop – požádal delegáty, aby případné návrhy na doplnění Dozorčí rady předali 
Vladimíru Hlavatému

Bod 6. Funkcionáři v ČNS a proč je jich málo
Vzhledem k tomu, že obsah tohoto bodu byl v postatě projednán v diskusi  u
bodu 5 a k uvedené problematice byl delegátům zaslán písemný materiál, nebylo 
k němu dále hovořeno. Chybějící funkcionáři jsou součástí prezentace.

Závěrečné slovo prezidenta ČNS Gerharda Knopa s prezentací
Až do chvíle, než prezident prohlásil, že v letošním roce končí ve funkci 
prezidenta Českého nohejbalového svazu, to bylo zajímavé povídání o nohejbalu 
a věcech kolem něj – veselých i smutných. Pasíva však jednoznačně převážila –
úbytek dotací z ČSTV (zadlužení v souvislosti s výstavbou SAZKA Arény,  
odvod DPH z výtěžku SAZKY), absence potřebného množství funkcionářů 
zejména v komisích VV ČNS, nestabilita sponzoringu apod. 
Na závěr svého vystoupení Gerhard Knop konstatoval, že by byl rád, kdyby se 
někdo dobrovolně přihlásil a vedl soutěže ČNS, protože už nemá psychickou 
sílu na řízení ČNS a soutěží. Více v prezentaci.

Nohejbal mám rád a pomůžu,i když mnohdy nemůžu,
       ale vše má své meze.Děkuji za důvěru.         G.K.

Úkoly pro VV ČNS :
- s funkcionáři ONS komunikovat písemnou formou
- proplácet platby ONS do 30 dní ode dne doručení výsledků soutěží
- odeslat KNS a oddílům Směrnici hospodaření 2007 

T:  15.4.07 Z: Pabián
- odeslat KNS smlouvy pro sekretáře KNS   T: 6.4.07 Z: Pabián
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„Úkoly“ pro delegáty :
- nominovat zájemce na pozici v Dozorčí radě k rukám V.Hlavatého
- nominovat zájemce na pozici Předsedy STK k rukám G.Knopa

Přílohy :
- výkaz zisků a ztrát ČNS 2006
- bilance ČNS 2006
- zpráva Dozorčí rady 2006
- presentace Funkcionáři ČNS
- presentace FIFTA a ČNS
- presentace Rezignace prezidenta

Jednání konference ČNS ukončeno v 16,35 hodin

Zapsala: Ljuba Straková v.r.

Zápis ověřil: Jan Kantner v.r. 

Zápis podepsal : Gerhard Knop v.r.


